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Andrew Lincoln 25 éves Maryland-i, USA-beli fiatal-
ember Dunavarsányban fogja tölteni az elkövetkezendő 
hónapokat. Apai ágon Abraham Lincolnig, az Egyesült 
Államok mártírsorsú 16. elnökéig ismeri a családfáját. 
Anyai ágon gyökerei szatmári és kárpátaljai földbe nyúl-
nak vissza. András ezeket a gyökereket keresi, és ezekből 
kíván új hajtásokat és gyümölcsöket élete számára. Ezért 
tölt velünk és másokkal több, mint fél esztendőt, hogy ba-
rátokat szerezzen, magyarságában épüljön, nekünk pedig 
egy kicsit az amerikai kultúrát hozza el. András jól beszél 
magyarul, de természetesen az interjúban a nyelvi hibákat 
kijavítottuk. Fogadjuk őt nagy szeretettel. (A szerk.)

Kezdjük a magyar származásoddal!
A nagymamám magyar, a családja kelet-Magyarországról 
való. A dédanyám Jánkon élt, ma „Jánkmajtis” a település 
neve. A dédapám Palló nevű faluban élt. Ez a település ma 
Ukrajnában van, Ung megyében.

Mikor és hogyan találkoztál magyar származásoddal először?
Nagyon örülök ennek a kérdésnek. A dédanyám – Bódi Ju-

lianna – meghalt, amikor 6 éves voltam. A temetése 
nyugat-Pennsylvániában volt. Marylandban élünk, 
szóval autóval csak 4 órányira onnan. Természetesen 
elmentünk a temetésre. A temetés után, vagy az előtt 
- fogalmam nincs, mivel csak 6 éves voltam – vásá-
rolni mentünk. A bolt abban a kis faluban van, ahol a 
dédanyám élt. A legtöbb ott élő ember magyar szár-
mazású volt. A boltban az anyám „András”-nak szó-
lított és ezt kérdezte angolul: What are you doing?” 
(Mit csinálsz?) A magyar  pénztáros hallotta ezt, és 
természetesen megkérdezte anyámtól: „Ön magyar?” 
Anyám angolul válaszolta nekik, hogy: „Igen magya-
rok vagyunk, ez a fiam András.”  A pénztáros rám 
nézett és ezt mondta angolul: „A neved magyar!” Az-
tán anyám elmagyarázta nekem, hogy mit jelent az a 
szó, hogy „magyar” és mit jelent, hogy mi magyarok 
vagyunk. Akkor kezdtem először gondolkodni a ma-
gyar származásomon. Ez a legkorábbi emlékem erről.

Mitől lett fontos a magyarságod, hiszen csak negyedrész-
ben vagy magyar? 
Hmmm, jól érzed, hogy nagyon fontos nekem a ma-
gyarságom – ezért is vagyok itt! Azt vallom, hogy ha 
valakinek legalább egy rokona van, akinek más az 
anyanyelve, akkor azzal az ő anyanyelvén kell beszél-
ni. Nekem még van ilyen rokonom, a nagymamám 
meg a testvére, András. A nagymamám 10 éves korá-
ig nem beszélt angolul. Magyar az anyanyelve. Ez az 
első, ami miatt fontos lett nekem a magyarságom. A 
másik ok az volt, amit a dédapámról hallottam. Ne-
vezetesen, hogy a dédapám azért ment Amerikába, 
hogy amit ott keres, azt visszaküldje a családjának, 
amelyik Magyarországon maradt.  Mindent, amit 
ismert Magyarországon, ott hagyott azért, hogy a 

családjának jobb élete legyen. Ma sem felejti senki ezt a tör-
ténetet a családunkban. Ezért még mindig fontos nekünk 
a magyar származásunk, és ide vezethető vissza az én ma-
gyar érdeklődésem és kötődésem is. Az életemben sok ma-
gyar vonatkozású eseményen mentem át már Amerikában 
is, amikor kisfiú voltam. Ezért ismerek néhány magyar ételt, 
táncot, dalt stb. Igaz, hogy csak negyedrészben magyar a vé-
rem, de ez egy nagyon erős és fontos negyed. A másik há-
romnegyed származásom skót és angol. Ők régebben, a 18. 
században jöttek Amerikába. Természetesen az „amerikai” 
származásom is fontos, de a magyar másként.

Mit vársz a hosszabb magyarországi tartózkodásodtól?
Az elkövetkező hónapokban Budapesten és Dunavarsány-
ban fogok élni. Így megismerhetem a nagyvárosi és a vidéki 
életet is. Tovább fogok tanulni a magyar gyökereimről, hogy 
hogyan éltek az őseim. Persze szeretném a magyar nyelvtu-
dásomat is javítani. Azt remélem, hogy egyre könnyebb lesz 
magyarul beszélnem. Általában szeretném azt, hogy minél 
többet tudjak Magyarországról, és minél jobban értsem a 
magyarságot, a kultúrát, a szokásokat és a magyar emberek 
életét.

Városunk vendége András

Folytatás a következő oldalon
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Mondj valamit a keresztyén hitedről!
Szerintem ez egy bonyolult téma. Az életünkben mindig 
találkozunk szép és jó, valamint bántó és rossz dolgok-
kal.  Ha látom a naplementét, vagy ha hihetetlen csoda 
történik velem, úgy érzem, ki kell fejeznem, hogy mennyi-
re hálás vagyok ilyenkor Istennek. A keresztyén hitemen 
keresztül tudom kifejezni ezt az érzést. Ha pedig valami 
rossz történik velem, akkor sem veszítem el a reményemet 
és türelmemet, és ez a keresztyén hitem miatt van. Mind-
két szülőm református lelkész, de nem ezért vagyok hívő. 
Saját belső érzésem ez. Ezzel mindenki maga szembesül, 
és mindenki maga dönti el, hogy miként válaszol erre az 
érzésre.

Konkrétan mit szeretnél tenni, amíg Magyarországon vagy?
Izgatottan várom, hogy meglátogassam a gyönyörű magyar 
városokat: Debrecen, Győr, Szeged, Pécs, Miskolc. Alig 
várom, hogy meglássam a Balatont! Nagyon várom a nya-
rat! Szeretnék barátkozni, bulizni, kirándulni, fagyizni… 

És természetesen a lehető legintenzívebben részt kívánok 
venni  Dunavarsány közösségi életében. Meg szeretnék is-
merkedni mindenkivel. Szeretnék amerikai népdalt taníta-
ni, bármiben segíteni, építkezni, evezni. Nem hiszem, hogy 
unatkozni fogok. A dédszüleim szülőfalvait is fel szeretném 
keresni.

Hogy kerültél kapcsolatba Dunavarsánnyal?
Nagyon szerettem volna Magyarországra jönni, itt élni, hogy 
személyesen éljem meg a magyar kultúrát, életformát. Kap-
csolatokat kerestünk. Édesanyám az egyik budapesti Rota-
ry klubnál is érdeklődött. Ott azt tanácsolták, hogy írjunk 
dr. Bóna Zoltánnak, aki Dunavarsány református lelkésze. 
Megkeresésünkre fölajánlotta segítségét, és egyben meg is 
hívott azzal, hogy Dunavarsányban sok és sokféle önkéntes 
munkalehetőség van. Így történt, és így vagyok most itt. 

Isten hozta Andrást Dunavarsányban. Kívánjuk, hogy legyen 
sok barátja és sok szép élménye! 

Most elsősorban a zenéről fogok mesélni, bár akik ismer-
nek, tudják, hogy a tánc sem áll távol tőlem. Elnézést, még 
be sem mutatkoztam: Kun László vagyok, sok mindennel 
foglalkozom; elsősorban egyetemi tanulmányaimat vég-
zem a Semmelweis Egyetem Általános Orvosi Karán Bu-
dapesten. Emellett sokat táncolok, cserkészkedem a 724. 
Kossuth Lajos csapatban, és végül, de nem utolsósorban 
kántorkodom a dunavarsányi református gyülekezetben.

Hogyan is lettem én a kántor? Nem egy tisztségről vagy 
munkáról, beosztott feladatról van itt szó, és a vasárnap 
délelőtti felkelések és útnak indulások a Kolozsvári utcába 
egyáltalán nem emiatt történnek! Sokkal inkább egy magát 
keresztyénnek valló fiatalember hitének gyakorlása céljából, 
aki 10 óra előtt pár perccel látva és hallva, hogy senki nem ül 
az orgonánál, szerény zongoratudásával megpróbálja kisegí-
teni a gyülekezetet, és ha nem is tökéletesen, de nagy igye-
kezettel, szívesen próbálja lekísérni az orgonával az énekeket. 
Természetesen a zenei előképzettség jól jött, amihez a leg-
jobb táptalaj a családom volt. Apai nagyszüleim híresek vol-
tak muzikalitásukról! Nagyapám zenetanár és kántortanító 
volt, nagyanyám óvónő, aki olykor hegedűszóval vezényelte 
sorba a gyermekeket. A tőlük kapott tehetséget nővéremmel 
mindketten örököltük édesapámon keresztül, aki nem is tu-
dom, melyik hangszeren játszik jobban a zongora, a gitár és 
a harmonika közül. Így hát nem is volt kérdés, hogy testvé-
remmel együtt mindketten énektagozatos általános iskolába, 
sőt már zeneoviba is jártunk, később pedig az Erkel Ferenc 
Zeneiskolában kezdtük tanulni a nagy fekete-fehér pepita 
billentyűs hangszer rejtelmeit. Nővérem később tovább is 
kamatoztatta zenei tudását a Liszt Ferenc Zeneművészeti 
Egyetem ének tanár, ének művész karának elvégzésével. Én 
pedig a megszerezett tudásomat próbálom talán a legjobb 

helyen kamatoztatni a vasárnapi orgonálások alkalmával.
Ahhoz, hogy ott legyek a klaviatúránál, a gyönyörű, hatal-
mas hangszer mögött, nemcsak a zenei előképzettségre volt 
szükség. Hálás vagyok a családomnak, akik kisgyermek ko-
rom óta elvittek a templomba, megkereszteltettek, majd a 
konfirmáció alkalmával én magam is megerősíthettem hite-
met! Apai ágon reformátusok voltak az őseim, nővérem teo-
lógiai diplomát is szerzett, keresztszüleim pedig református 
lelkipásztorok kis városunkban, és a gyülekezetünkben. A 
régóta templomba járók szeme előtt nőttünk fel barátaim-
mal, éltünk meg sok szép élményt a templomi közösség-
ben, az egyház segítségével fenntartott cserkészcsapatban; 
kirándultunk, emlékeztünk őseinkről, ünnepeltünk, zenél-
tünk, ettünk-ittunk nagyokat, közösen énekeltünk renge-
teget, és megismerkedtünk olyan emberekkel, akikkel egy 
dolog biztosan közös bennünk, az Istenbe vetett hitünk és 
bizodalmunk! Ez sokszor engem is átsegített egy-egy ke-
ményebb helyzeten, akár egy esős éjszakai portyán a cserké-
szekkel, akár egy nehéz vizsgán, vagy az izgalmakkal teli első 
kántorizálások alkalmával a templomban. Szerencsére végül 
mindig sikerült átlendülnöm a holtponton, hol a zenével, hol 
a barátokkal, de legtöbbször a prédikációk adta bibliai taní-
tással, mely segít a felismerésben, hogy olyan komoly gon-
dunk igazából sosem volt! 
Én szerencsés, pontosabban hálás vagyok, hogy ezt az ér-
zést magaménak tudhatom és remélem, hogy ezt rajtam kí-
vül minél többen meg tudják tapasztalni. A jövőben ezért 
továbbra is mindent megteszek, hogy orgonamuzsikámmal 
hozzájáruljak és segítsek ennek az élménynek a megélésé-
ben! A gyülekezet minden tagjának és e csodálatos új hírlap 
olvasóinak kívánok áldást, békességet!

Kun László Károly

„Dicsérjétek az Urat… dicsérjétek dobbal és tánccal,  
dicsérjétek fuvolával és gitárral!” 

(zsolt.148,1)
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melynek a dunavarsányi 724. számú Kossuth Lajos Cser-
készcsapat is tagja. Cserkészetünk célja, hogy a társadal-
mat életrevaló, elkötelezett és felelős polgárok alkossák. 
„Learningbydoing” – hangzik a mottónk, hogy önmaguk 
nevelése által Isten, a Hazánk és az Embertársaink felé kö-
zeledjünk. 
Valamennyi programunkban igyekszünk jelmondatunkat 
érvényre juttatni. Így veszünk részt aktívan a nemzeti és az 
egyházi ünnepségeken, szervezünk állótábort, kirándulást, 
síelést és vízi túrát. Ennek szellemiségében gondozzuk jó-
szágainkat és tanulunk lovagolni.
Miért érdemes cserkésznek lenni? Lord Baden Powel, a cser-
készet alapítója ezt üzeni:  

Hiszem, hogy az Isten azért küldött bennünket erre a
gyönyörűséges világra, hogy boldogok legyünk, és élvezzük az 

életet.
Csakhogy a boldogság nem a gazdagságból születik, 

sem a karrierből, sem pedig a csalóka vágyak beteljesüléséből.
A boldogsághoz vezető út saját egészségeteken 

és kitartásotokon át vezet. 
Legyetek hasznosak…

Ám a végső örömöt a másik embernek nyújtott boldogság által 
érhetitek el.

 Igyekezzetek kicsit jobbnak hagyni magatok mögött a földi 
létet, mint ahogy kaptátok…

A cserkészettel igazán hasznosak tudunk lenni!
Jó munkát!

Dr. Csobolyó Eszter

Az Isten Szolgálatában Református Missziói Alapítvány
ezúton is köszönetet mond mindazoknak, akik 2010-es személyi jövedelemadójuk 1 %-ával alapítványunk és alapítvá-
nyunkon keresztül a református gyülekezet, a cserkészcsapat és a SoliDeoGloria Közösség által szervezett dunavarsányi 
hitéleti, ifjúsági, szociális, kulturális és missziói munkáját segítették elő.
A javunkra történt rendelkezések kapcsán 241.384 Ft-ot fordíthattunk a fent említett szolgálatokra. Isten áldja meg a 
rendelkezők javunkra történő döntését.
Tisztelettel kérjük, és bizalommal várjuk továbbra is a fent említett szolgálati területek anyagi támogatására a 2011-es 
személyi jövedelemadójuk 1 %-ának szíves felajánlását.

Adószám: 19178123-2-13
Kuratórium

A Magyarországi Református Egyház 
helyi gyülekezeteként ezúton is köszönetet mondunk mindazoknak, akik 2010-es személyi jövedelemadójuk 1 %-ával 
a Magyarországi Református Egyház ifjúsági, szociális, kulturális és missziói munkáját segítették elő.
Mint ismeretes, az így felajánlott összeg országos egyházunk (tehát nem dunavarsányi) fontos bevételi forrása, amelyet 
egyebek mellett a fenti célokra fordít, és így folytatja azt a több mint fél évszázados magyar kultúrát és magyar nemze-
tet szolgáló tevékenységét, amelyet minden történelmet szerető ember ismer és elismer.
Tisztelettel kérjük, és bizalommal várjuk továbbra is a fent említett országos református szolgálati területek anyagi 
támogatására a 2011-es személyi jövedelemadójuk 1 %-ának szíves felajánlását.

Technikai szám: 0066
Presbitérium

A cserkészet a világ legnagyobb ifjúsági mozgalma
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A vallásszabadság mibenléte és érvényesülése kiemelkedő 
jelentőséggel bír a hazai és a nemzetközi politika és köz-
élet különböző szinterein. Helyes, hogy ez így van, hiszen 
a demokrácia olyan érték és feladat, ami minden jóakaratú 
ember javát szolgálja, és demokrácia vallásszabadság nél-
kül aligha képzelhető el.

Az állam és a vallási közösségek kapcsolata, különösen az 
egyházi jogállás ugyancsak olyan téma, amely az egész tár-
sadalom életét befolyásolja világnézeti vagy egyéb hova-
tartozásra tekintet nélkül. E két kérdéskör vitathatatlanul 
kapcsolatban áll egymással, mindazonáltal szükséges, hogy 
elhatároljuk őket egymástól. Ennek szükségességét a köz-
elmúltban megalkotott és hatályba lépett „egyházi törvény”1 
körül kialakult politikai-közéleti viták és megnyilvánulások 
is erősítik. Az új jogszabályt előterjesztése óta napjainkig kí-
sérik pozitív és negatív kritikák nemzeti és nemzetközi fó-
rumokon egyaránt. Ahhoz, hogy a jelenlegi helyzetet jobban 
megértsük, és a különböző irányból, eltérő motivációval ér-
kező nyilatkozatok között kiigazodjunk, érdemes némi időt 
szánni erre a témára.   
Magyarországon a vallásszabadság az Alaptörvény által ne-
vesített emberi jog. Eszerint mindenkinek joga van Hazánk-
ban – többek között -, hogy vallását megválassza, megvál-
toztassa, valamint, hogy vallását vagy egyéb meggyőződését 
gyakorolja vagy gyakorlását mellőzze. A vallásszabadság te-
hát nem csak arra ad lehetőséget, hogy valaki döntsön arról, 
milyen vallást kövessen, hanem arra is, hogy ne legyen vallá-
sos, vagy, hogy akár új vallást alapítson. A vallásgyakorlásra 
sor kerülhet egyénileg vagy közösségben, nyilvánosan vagy 
magánkörben is.  
 Az Alaptörvény meghatározása összhangban áll különböző 
nemzetközi szerződések rendelkezéseivel, tehát elmondható, 
hogy Magyarországon a vallásszabadság hasonló módon van 
szabályozva, mint ezen európai és globális nemzetközi szer-
ződéseket aláíró államokban, feltételezve, hogy ezen államok 
is jogalkotásuk során szem előtt tartották nemzetközi jogi 
kötelezettségüket.
Az új egyházi törvény az Alkotmány és számos nemzetközi 
szerződés rendelkezéseinek megfelelve elismeri, és némileg 
részletezi a vallásszabadságot. A vallásszabadság megvaló-
sulásának hiányáról, illetve annak csorbulásáról tehát akkor 
beszélhetünk, ha az állam megtiltja, vagy egyéb módon meg-
akadályozza bármely vallás követését vagy gyakorlását. Erről 
természetesen szó sincs.
A vallásszabadság tehát egy olyan nemzetközileg megha-
tározott demokratikus elvárás, amely alapján az embernek 
elidegeníthetetlen joga, hogy eldöntse, kíván-e, és ha igen, 
milyen módon vallásos életet élni. Magyarországon tehát az 
Alaptörvény és az „egyházi törvény” a nemzetközi szerződé-
sek alapján rendezi a vallásszabadság kérdését. Ennek ered-
ménye az is, hogy a korábbi (1990-es) egyházi törvény és 
az új törvény között a vallásszabadság tekintetében jelentős 
változás nem történt.

1  2011. évi C. törvény a lelkiismereti és vallásszabadság jogáról, 
valamint az egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek jogállásáról

A vallásszabadsághoz kötődő, azonban közel sem azonos 
kérdés, hogy az állam hogyan viszonyul a vallási közössé-
gekhez. Az állam és egyházak kapcsolatát minden ország 
saját belátása szerint szabályozza. Ennek köszönhetően nem 
létezik egységes megoldás, amelyet az államok követhetnek. 
Ha csak az Európai Unió tagállamaiban megvizsgáljuk az 
államok viszonyulását a vallási közösségekhez, jelentős kü-
lönbségeket találhatunk. 
Az egyház és állam kapcsolatának egyik meghatározó ténye-
zője, hogy az állam mely vallási közösséggel kíván szorosabb 
kapcsolatba kerülni. Ez általában úgy nyilvánul meg, hogy 
egyes vallási tevékenységet folytató közösségeknek külön 
jogállást biztosít. Ez a jogállás Magyarországon az „egyházi” 
státusz. Az elnevezés sajnos nem bizonyult a legszerencsé-
sebb döntésnek, hiszen félreértésre adhat okot.
Az állam nem azt kívánja meghatározni, hogy kit tekint 
egyháznak és kit nem. Nem szándékozik világnézeti kérdé-
sekben állást foglalni, vagy teológiai és vallástörténeti szem-
pontok szerint különbséget tenni. Az egyházakat a magyar 
történelem során betöltött vitathatatlan szerepükre, a szoci-
alizmus és kommunizmus ellenük elkövetett igazságtalan-
ságaira, valamint közcélú tevékenységükre való tekintettel 
a rendszerváltozás óta bizonyos előnyökben részesítette 
azáltal, hogy egyházi státuszt élvezhettek. Sajnos az állam 
ezen gesztusát az emberi gyarlóság nem tudta figyelmen 
kívül hagyni, és 20 esztendő alatt számtalan olyan közösség 
élvezte jogtalanul az egyházi jogállást, amely csupán a ked-
vezményeket kívánta igénybe venni anélkül, hogy valós val-
lási tevékenységet folytatott volna. Ebből az okból kifolyólag 
döntött úgy a jogalkotó, hogy szigorítja az egyházi státusz 
elnyerhetőségének feltételeit. Az új törvény eredményekép-
pen jelenleg 32 vallási közösség élvezi az egyházi státuszt. 
Az, hogy az egyházként nyilvántartottak listája jelentősen 
csökkent, természetesen nem jelenti azt, hogy Magyarorszá-
gon a vallásszabadság csorbát szenvedett volna. A vallását 
mindenki továbbra is szabadon gyakorolhatja, hiszen ezen 
szabadsága eddig sem az egyházi törvényből, hanem az Al-
kotmány által is elismert, az emberi méltóságból levezethető 
és elidegeníthetetlen jogából eredt. Ennek értelmében Ma-
gyarországon a közösségi vallásgyakorlás történhet vallási 
egyesületként is, vagy akár jogilag nem nyilvántartott közös-
ségekben. 
Az, hogy az állam milyen szempontrendszer alapján és mi-
lyen céllal támogat bizonyos – vallási vagy egyéb – közössé-
geket, természetesen lehet politikai-közéleti vita tárgya. A 
társadalom egészének érdeke, hogy az egyházi jogállásból 
eredő előnyöket lehetőleg csak azon csoportok élvezhessék, 
amelyek tevékenységükkel nem saját, hanem a Nemzet javát 
tudják és akarják szolgálni. Ennek elérése érdekében helye 
van politikai és társadalmi diskurzusoknak, amelyek aktív és 
passzív szereplőinek egyaránt érdemes e sokat ismételgetett, 
azonban nem mindig következetesen és pontosan használt 
fogalmak tartalmával tisztában lenniük.
      

Dr. Bóna Balázs

Vallásszabadság és egyházi jogállás
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Kedves Olvasóink! 

Az alábbiakban egy kis játékra invitáljuk Önöket. A 
Szentírással kapcsolatban teszünk fel néhány könnyen 
megválaszolható kérdést. A helyes válaszok betűjelét 

párosítva a kérdés számával kell megküldeni a szilvay.
balazs@freemail.hu e-mail címre legkésőbb április 30-áig 
névvel és címmel együtt. A helyes válaszok beküldői kö-
zött értékes könyvcsomagot és meglepetés ajándékot sor-
solunk ki. Jó szórakozást kíván az SDG Közösség!

1. Ki volt Salamon apja?
a) Saul
b) Dávid
c) Ábrahám
d) Mózes

2. Az alábbiak közül ki nem evangélista?
a) Máté
b) Márk
c) Péter
d) Lukács

3. Hányadik csapás a sáskahad a Kivonulás előtt?
a) 1.
b) 6.
c) 7.
d) 8.

4. Hányadik napon teremtette Isten az embert a Teremtés-
történet szerint?
a) 5.
b) 7.
c) 6.
d) 8.

5. Milyen fáról evett Éva?
a) alma
b) körte
c) örök élet
d) a jó és a rossz tudás fája

6. Milyen levéllel takarta el magát Ádám?
füge
banán
lapu
pálma

7.  Hova kellett mennie Jónásnak prófétálni?
Damaszkuszba
Ninivébe
Jeruzsálembe
Jerikóba

8. Milyen élőlény nem volt a jelenések könyve trónusa előtt?
oroszlán
bika
kecske
sas

9. Virágvasárnap milyen állaton vonult be Jézus Jeruzsálem-
be?
lovon
bikán
szamárháton
bárány húzta csengős kocsin

10. Honnan tudta biztosan Noé, hogy az özönvíz után újra 
alkalmas a Föld az életre?
látta, hogy elállt az eső
az elengedett galamb olajággal tért vissza
az elengedett galamb nem tért vissza
szivárványt látott az égen

Bibliai kvíz
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Meghívó

2012.05.12.
Szombaton 19 órakor

a dunavarsányi Közösségi Házban 

Jótékonysági kulturális est 
18.30 – 19.00 Vendégvárás

19.00 – 20.30 „Szórványban a Mezőségen”

Bartha József református lelkész - a Czegei Wass Alapítvány elnöke -előadása

valamint részletek hangzanak el Wass Albert, Nyírő József,  
Makkay Sándor műveiből a Baráti Kör tagjainak felolvasásában.

20.30- Zenés - táncos est 
közreműködnek a Kerepesi Székely Kör zenészei

Részvételi díj, amely csak a műsor megtekintését foglalja magába:  
1.000 Ft/fő/felnőtt; 500Ft/fő/diák.

Részvételi díj, amely tartalmazza az egész est díját: 1.500 Ft/fő felnőtteknek, 
10 éven felüli gyerekeknek, diákoknak: 700 Ft/fő.

Vacsorára hazai ízek: zakuszkás, padlizsánkrémes, kolbászos szendvics és zsíros kenyér lilahagymával.
Innivalót mindenki hozzon magával, de gazdag büfével is készülünk.

AZ EST BEVÉTELÉBŐL A MEZŐSÉGI MAGYAR SZÓRVÁNYOKTATÁST  
KÍVÁNJUK TÁMOGATNI.

Bartha József holtmarosi református lelkész, a Czegei Wass Alapítvány elnöke vezetésével a  
Mezőségben, Feketelakon óvodát működtetnek magyar gyermekeknek, az iskoláskorúak  

oktatása pedig – épület híján – a paplakban folyik.

Jelentkezési határidő 2012. május 10.

A jelentkezéseket Veres Albert 06/20 433-0109-es,  
illetve Veres Enikő 06/20 468-1908-as telefonszámára várjuk.


